
 
Zwolle 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

Als Fietsersbond komen wij op voor belangen van fietsers in onze stad. 

Dat belang staat onder druk door een voorgenomen besluit dat u moet 

goedkeuren. Een bezuiniging op het beheer van de openbare ruimte en 

het beheer en onderhoud van wegen. (foto1) 

 

Dat baart ons zorgen, zeker nadat wij navraag deden naar hoe zo'n 

voornemen uitgewerkt wordt. Dat komt neer op een piepsysteem.  

 

Zodra er iets wordt gemeld of er zich iets voordoet vanwege... wordt 

beoordeeld of er actie nodig is. Maar patchwerkpaden (en wegen) horen 

niet bij een stad die verkeersveiligheid claimt en er onlangs nog een prijs 

voor kreeg. 

 

Er is al achterstallig onderhoud en dat moet niet meer worden maar juist 

minder. De basis moet op orde voor dat er via andere programma's aan 

fietsstimulering wordt gewerkt.  

 

De volgende foto kent u vast nog als u mij of de Fietsersbond volgt op 

sociaal media. Dit was tot paar maanden geleden ons visitekaartje in 

spoorzone. (foto 2) 

 



Een drempel, kuil, hobbel, scheur in het wegdek helpt niet in de 

verleiding de fiets als vervoersmiddel te kiezen. (foto 3 en 4) 

 

Het tweede aspect bij de voorgestelde bezuinigingen zijn die op beheer 

openbare ruimte. Ook hier treft het de fiets. Denkt u maar aan 

overhangend en overgroeiend groen wat de beleving van een fietspad 

en of fietsroute beïnvloed. Maar ook de wegcapaciteit doet afnemen, het 

pad wordt smaller. (foto 5) 

Verder merkt een fietser  bij regen het eerst wat het effect is van volle of 

begroeide straatgoten. Ook zwerfvuil dat blijft liggen en daarmee bermen 

ontsiert draagt niet bij. (foto 6, 7 en 8) 

 

 

Wij vrezen overigens ook dat bezuinigen op beheer effect gaat hebben 

op de kwaliteit van de fietsparkeerplekken.  

 

 

Het weghalen en plaatsen van de fietsnietjes oa. aan de Oude Vismarkt 

is een arbeidsintensief proces. Daarom hebben wij al eerder gepleit voor 

echte verzinkbare exemplaren maar die zijn er niet, dus moet het 

handmatig worden gedaan. Maar dat kost dus uitvoerkracht en daarop 

wordt bezuinigd. (foto 9) 

Sinds vorig jaar heeft de (Zwolse) fietser kunnen ervaren wat dit tot 

gevolg heeft. Een zomerperiode lang geen aanbind mogelijkheid, dus 

méér kans op diefstal van de fiets. En wanneer was de vorige piek in 

fietsendiefstal in de binnenstad! (foto 10) 

 

Verder neemt zonder nietjes ook de kans op "omval"schade van de fiets 

toe. Al met al zaken die een zojuist afgezwaaide fietsstad 2014 toch niet 



wenst. Of zelfs haaks staan op gemeentelijke adviezen over voorkomen 

fietsendiefstal.  

 

Geachte gemeenteraad, spant u aub het paard niet achter de wagen 

maar er voor, toon uw bestuurlijk lef. Om in uw bestuurlijk jargon te 

blijven, het laaghangend "fietsfruit" is inmiddels wel geplukt. (foto 11) 

 

Nu komt het aan op stevige toekomst bestendige beleidskeuzes 

waarmee u als stadsbestuur kunt laten zien waar u het verschil maakt. 

Bezuinig niet op uitvoer of onderhoud. Zoek uw bezuinigen in minder 

beleidsuren, plannen- en stimuleringsprojecten. De basis op orde biedt 

de beste zekerheid voor fietsen (foto 12 en 13) 

 

Dank voor uw aandacht. 

 
 
 
 
 

 



 
 

      
 
 

      
 
 
 



 
 

     
 
 

 



 
 

      
 
 

 



 
 

 
 
 

 
 

bezuinig niet op onderhoud 
en beheer openbare ruimte ! 

 
  
 
 
  
 
 
  


